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Ο Χριστος ειναι κοντα μας, ας μην Τον 
βλέπουμε…
/ Μήνυμα ημέρας
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Ο Χριστός είναι κοντά μας, ας μη τον βλέπουμε, καμμιά φορά μας δίνει και κανένα 
μπάτσο από πολλή αγάπη.

Πολλές φορές έρχεται ο Χριστός σου χτυπάει, τον βάζεις να καθίσει στο σαλόνι 
της ψυχής σου και εσύ απορροφημένος με τις ασχολίες σου ξεχνάς τον μεγάλο 
επισκέπτη.

Εκείνος περιμένει να εμφανιστείς, περιμένει και όταν πλέον αργήσεις πολύ 
σηκώνεται και φεύγει.

Άλλη φορά πάλι είσαι τόσο απασχολημένος που του απαντάς από το παράθυρο. Δεν 
έχεις καιρό ούτε ν’ανοιξεις.
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